

The Royal Museum at Ste. Anne De Beaupre is the finest of its kind in Canada, and exact reproductions of master pieces from the Louvre Paris and olden times scenes of French Canadians in high relief may be seen here. Among other marvels of art are the groups shown in this Album

The admittan : is free to each one buying 25c worth of souvenirs at the Royal Museum Store, otherwise the entrance fee is 15c.

Open Summer and Winter from 7 A. M. to 10 P. M.

Le Musée Royal à Ste. Anne de Beaupré est le plus complet de son genre au Canada et l'on y trouve les reproductions exactes des chef-d'oeuvres du Louvre de Paris ainsi que des scènes anciennes Françaises-Canadiennes en haut relief. Vous y trouverez entre autres merveilles de l'Art, les groupes reproduits dans cet album.

L'admission au Musée est gratis à toutes les personnes achetant pour 25c. de souvenirs ou l'entrée est de 15c.

Ouvert, Eté et Hiver, de 7 h. am. à 10 h. pm.

00937322